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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2023-06-20, § 10 

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 20 juni kl. 17:30 – 18:03 

 Plats Hantverkargatan 3D, Glasbruket 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 26 juni 2023  

  

  

Närvarande  

 

 Beslutande ledamöter: 

Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

Mikael Peterson (C), vice ordförande 

 

 Petra Larsson (S) 

Hassan Jama (V)  

Anna Cederschiöld Stuart (M) 

Mikael Sundin (M) 

Leif Söderström (SD) 

Hanna Wistrand (L)  

 

Tjänstgörande ersättare 

Lotten Hammar (S) för Stian Armstad (S) 

Lisa Söderblom Arce (V) för Ann Karlsson (V) 

Lisa Carlbom (MP) för Marie-Helena Fjällås (MP)  

 

Ersättare:  

Niki Konomi (S) 

Christoffer Hökmark (M) 

Roine Löfgren (SD) 

Christoffer Heimbrand (L) 

 
 

 

 

 

Tjänstepersoner: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), politisk sekreterare 

Anna Falk (C), förvaltningschef Marina Högland, Peter Ahlström, 

Johan Heinonen (S), Susanne Olsson, personalföreträdare för 

Kommunal Linda Runcrantz, nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 10 
Ny multihall på Enskede IP, Enskede Gård 1:1, 
utredningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2023/941 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger idrottsförvaltningen i uppdrag att av 
fastighetsnämnden beställa framtagande av handlingar 
för projekt ny multihall på Enskede IP, som underlag till 
ett kommande inriktningsbeslut till en utredningsutgift upp 
till 10 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 29 maj 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).  
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Hassan Jama m.fl. (V) 
och Lisa Carlbom (MP) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det är glädjande att planeringen för en ny multihall på Enskede 
IP kan komma igång. En hall för fotboll och friidrott tillför 
möjligheter för fotboll året runt och även helt nya 
friidrottsfunktioner till Enskede IP. Genom detta stärks platsen 
som en knytpunkt för både fotbollen och friidrotten i söderort. 
 
I det kommande arbetet är det centralt att en god dialog förs 
med föreningarna på platsen. Detta för att den nya anläggningen 
ska bli ändamålsenlig och i så stor utsträckning som möjligt 
tillvarata föreningslivets behov. Att idrottsytorna blir så stora som 
möjligt är förstås av största vikt. En aspekt att titta närmare på är 
också exempelvis möjligheten att i anläggningen inrymma 
mötes- och föreningslokaler. 
 
 
Hanna Wistrand (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det här projektet är mycket efterlängtat av föreningarna på plats. 
I underlaget framgår det dock inte alls hur de olika idrotterna ska 
kunna samarbeta på ett bra sätt i multihallen, något som kanske 
tillkommer inför nästa beslut. En god samverkan mellan 
idrotterna rent praktiskt på plats är en förutsättning för att 
multihallen ska bli ett lyckat projekt. 
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Vad som också är mycket viktigt inför det fortsatta arbetet är att 
förvaltningen tar med sig de sportspecifika kriterier och 
önskemål de båda föreningarna har skickat in efter samråd med 
förvaltningens handläggare om projektet och att man redovisar 
hur man kunnat tillmötesgå dem eller varför de inte är möjliga att 
tillmötesgå. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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